

Syarat penggunaan laman web

Tradomart SV Ltd.

Ogos 2018

Sekatan Hak Milik :

Dokumen terkawal adalah harta Tradomart SV Ltd. sebarang pendedahan, penghasilan semula atau penghantaran kepada pihak yang tidak

Dibenarkan tanpa kebenaran bertulis terlebih dahulu dari Tradomart SV Ltd. adalah dilarang.

PENGENALAN

Forexmart adalah nama dagang Tradomart SV Ltd., Syarikat yang diperbadankan di bawah Undang-undang Saint Vincent dan Grenadines dengan Nombor Pendaftaran 23071 IBC 2015 yang beribu pejabat di Shamrock Lodge, Murray Road, Kingston St. Vincent & the Grenadines dan memberikan pelaburan dan Perkhidmatan tambahan kepada Pelanggannya melalui Platform Dagangan.

Laman web Semasa mengakses atau menggunakan Laman Web ForexMart, anda bersetuju untuk membaca, memahami dan menerima syarat penggunaan Laman Web, yang dipinda dari semasa ke semasa tanpa sebarang notis bertulis sebelumnya, yang berkaitan dengan Laman Web ini atau semua bahan yang terkandung di dalamnya.

Oleh itu, pelanggan bertanggungjawab untuk mengkaji Terma dan Syarat ini secara berkala. Penggunaan laman web ini secara berterusan berikutan sebarang perubahan akan menjadi penerimaan anda terhadap perubahan tersebut.

Oleh itu, pelanggan bertanggungjawab untuk mengkaji Terma dan Syarat ini secara berkala. Penggunaan laman web ini secara berterusan berikutan perubahan tersebut merupakan penerimaan anda terhadap perubahan tersebut. Perjanjian ini tidak menggantikan atau dengan cara apa pun mengubah perjanjian lain yang telah anda buat dengan Syarikat at www.forexmart.com.

Pemilikan Laman Web

Syarikat memiliki dan menyelenggara Laman Web ini. Tiada tindakan memuat turun atau menyalin dari Laman Web ini akan memindahkan tajuk perisian atau bahan dalam Laman Web ini, kepada anda atau orang lain. Apa sahaja yang anda hantarkan ke Laman Web ini akan menjadi milik Syarikat, boleh digunakan oleh Syarikat untuk tujuan sah, dan seterusnya tertakluk kepada pendedahan yang dianggap sesuai oleh Syarikat, termasuk kepada mana-mana pihak berkuasa undang-undang atau peraturan yang Syarikat adalah tertakluk. Syarikat mempunyai semua hak berkenaan dengan hak cipta dan hak milik semua bahan di Laman web ini, dan akan menguatkuasakan hak tersebut sepenuhnya.

Penafian Waranti dan Had Liabiliti

Maklumat di Laman web ini disediakan "sebagaimana adanya". Syarikat tidak menjamin ketepatan bahan-bahan yang disediakan di sini, secara tersurat atau tersirat, untuk tujuan tertentu dan secara tegas menolak sebarang jaminan kebolehdagangan atau kesesuaian untuk tujuan tertentu. Syarikat tidak akan bertanggungjawab atas kehilangan atau kerosakan yang berlaku akibat pemintasan oleh pihak ketiga terhadap sebarang maklumat yang disediakan

kepada anda melalui Laman Web ini. Walaupun maklumat yang diberikan kepada anda di Laman web ini diperoleh atau disusun dari sumber yang kami boleh percayai, kami tidak menjamin ketepatan, kesahan, ketepatan masa atau kelengkapan setiap maklumat atau data yang disediakan untuk anda untuk tujuan tertentu. Sama ada Syarikat, kakitangannya mahupun vendor pihak ketiga tidak akan bertanggungjawab atau mempunyai sebarang tanggungjawab, atas segala kerugian atau kerosakan yang diakibatkan oleh kegagalan laman web kerana tindakan atau peninggalan pihak lain yang terlibat dalam membuat Laman web ini atau data terkandung di dalamnya tersedia untuk anda, atau dari sebab lain yang berkaitan dengan akses anda ke, ketidakmampuan untuk mengakses, atau penggunaan Laman Web atau bahan-bahan ini, sama ada keadaan yang menimbulkan sebab tersebut mungkin berada dalam kawalan Syarikat atau mana-mana vendor yang menyediakan sokongan perisian atau perkhidmatan. Syarikat tidak akan bertanggungjawab atas kerugian akibat, kebetulan, khas, hukuman atau teladan yang timbul daripada penggunaan atau ketidakupayaan untuk menggunakan Laman web ini atau mana-mana bahagian daripadanya, tanpa mengira sama ada Syarikat telah diberitahu tentang kemungkinan kerosakan tersebut berlaku. dan tanpa mengira bentuk tindakan, sama ada dalam Kontrak, Tort (termasuk kelalaian), Tanggungjawab Ketat, atau sebaliknya. Maklumat yang terkandung dalam Laman Web ini ditujukan untuk tujuan maklumat sahaja dan tidak boleh dianggap sebagai tawaran atau permintaan kepada mana-mana orang di mana-mana bidang kuasa di mana tawaran atau permintaan tersebut tidak diizinkan atau kepada orang yang tidak sah untuk dibuat tawaran atau permintaan seperti itu, atau dianggap sebagai cadangan untuk membeli, menjual atau berurusan dengan pelaburan tertentu. Anda sangat dinasihatkan untuk mendapatkan nasihat pelaburan, kewangan, perundangan dan cukai sebelum meneruskan pelaburan. Tiada apa-apa perkara di dalam Laman Web ini yang boleh dibaca atau ditafsirkan sebagai nasihat pelaburan pihak Syarikat, atau mana-mana pengarah, pegawai atau pekerjanya.

Sifat pelaburan dalam Instrumen Kewangan sedemikian rupa sehingga tidak semua instrumen Kewangan sesuai untuk semua orang melainkan:

- berpengetahuan dalam hal pelaburan;
- memahami risiko yang terlibat;
- mampu menanggung risiko ekonomi pelaburan;
- percaya bahawa pelaburan itu sesuai untuk tujuan pelaburan dan keperluan kewangan mereka;
- tidak memerlukan kecairan pelaburan.

Sekiranya mana-mana pelabur bukan profesional melabur dalam Instrumen Kewangan, disarankan bahawa hanya sebahagian daripada jumlah wang yang ingin dilaburkan oleh pelabur untuk jangka panjang, harus dilaburkan begitu. Sebaiknya semua pelabur harus mendapatkan nasihat daripada penasihat pelaburan profesional sebelum membuat pelaburan dalam Instrumen Kewangan.

Akses

Laman web dan maklumat, alat dan bahan yang terkandung di dalamnya tidak ditujukan kepada, atau dimaksudkan untuk diedarkan kepada atau digunakan oleh, setiap orang atau entiti yang merupakan warganegara atau penduduk atau berada di mana-mana bidang kuasa di mana pendedaran, penerbitan, ketersediaan atau penggunaan akan bertentangan dengan undang-undang atau peraturan atau yang akan menjadikan Syarikat akan keperluan pendaftaran atau pelesenan dalam bidang kuasa tersebut.

Laman web yang dipautkan

Laman web ini juga mengandungi pautan ke laman web yang dikendalikan atau ditawarkan oleh pihak ketiga. Syarikat belum mengkaji, dan dengan ini menolak tanggungjawab untuk sebarang maklumat atau bahan yang disiarkan di mana-mana laman web pihak ketiga yang dihubungkan ke Laman web ini. Dengan membuat pautan ke laman web pihak ketiga, Syarikat tidak menyokong atau mengesyorkan produk atau perkhidmatan yang ditawarkan di laman web tersebut.

Keselamatan

Sekiranya anda, Pelanggan, berkomunikasi dengan Syarikat melalui e-mel, anda harus perhatikan bahawa keselamatan e-mel Internet tidak dapat dipastikan. Dengan menghantar mesej e-mel sensitif atau sulit yang tidak disulitkan, anda menerima risiko ketidakpastian dan kemungkinan kekurangan kerahsiaan melalui Internet. Internet tidak 100% selamat dan seseorang mungkin dapat memintas dan membaca mesej anda.

Privasi

Segala maklumat peribadi yang anda berikan kepada kami, akan dianggap sulit menurut [Polisi Privasi](#) kami dan hanya dikongsi dalam Syarikat dan rakan perniagaannya dan tidak akan didedahkan kepada pihak ketiga kecuali dalam proses undang-undang. Sistem laman web mungkin turut mengesan data terkumpul yang memperincikan halaman yang telah anda akses, bagaimana anda menjumpai Laman web ini, frekuensi kunjungan dan sebagainya. Maklumat yang kami peroleh digunakan untuk memperbaiki kandungan Laman Web kami dan dapat digunakan oleh kami untuk menghubungi anda, dengan cara yang sesuai, dan untuk memberikan anda maklumat yang kami percaya mungkin berguna untuk anda.